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بهمنی، رئیس اسبق بانک مرکزی: 

نباید به راهکارهای تصنعی و موقت امیدوار بود

رضایی کوچی رئیس کمیسیون عمران مجلس:

اراده مجلس برای تفکیک وزارت راه و شهرسازی

بابایی کارنامی نماینده مجلس:

سیاست بد تیم اقتصادی دولت کشور 
را به تورم رسانده است

سرویس سیاسی- علی بابایی کارنامی، درباره 
افزایــش قیمــت دلار و طلا و اینکه گفته می شــود 
نوسانات ارزی ترمیم دوباره حقوق ها را عملا بی اثر 
کرده اســت، گفت: افزایــش ۵۷ درصدی حقوق ها 
برای دولت باید افتخار باشــد، چراکه بعد از انقلاب 
تنهــا وقتی که چنین کاری انجام شــد، در این دولت 
و مجلس بوده اســت و این جزو افتخارات مجلس 
و دولت اســت که در طول تاریخ ثبت خواهد شــد؛ 
چه بخواهیم بگوییم و چه نخواهیم بگوییم. در طول 
تاریــخ بعد از انقلاب تاکنون مشــاهده نکرده بودیم 
بازنشستگان کشــوری افزایش حدودی ۴۰ درصد 

حقوق داشته باشند و یا کف اش ۵۷ درصد باشد. 
این نماینده مجلس شــورای اسلامی با بیان این 
که بحث تورم فقط مختص کارگران نیســت و امروز 
برای کل جامعه این بحث مطرح اســت، عنوان کرد: 
نقد بزرگی که نسبت به تورم در کشور داریم، نسبت 
به بانک مرکزی است. شــنیدم رئیس بانک مرکزی 
در یــک مصاحبــه تورم های اخیر کشــور را گردن 
افزایــش حقوق ها انداخته اند! واقعا ریشــه تورم در 
کشــور در بحث افزایش مزد کارگران بوده اســت؟ 
این چه استدلالی است که آقای رئیس بانک مرکزی 
انجام داده اند؟ بانک مرکزی ســواد ندارد؟ بر اساس 
بررســی های مرکز پژوهش های مجلــس و ارکان 
رســمی ممکلت؛ اثر تورمی افزایش دســتمزدهای 
ســال جاری ۴ الی ۵ درصد بوده اســت درحالی که 
تورم بعضاً از ۴۰ تا ۶۰ درصد اســت. چگونه بررسی 
کرده اند؟ این ســازوکار بانک مرکزی و سیاست های 
اقتصادی دولت اســت که کشور را به اینجا رسانده 

است.
وی با اشــاره به این که الحمــدالله در صندوق 
ارزی مــا بالای ۱۰ میلیــارد دلار ذخیره ارزی داریم، 
خاطرنشان کرد: بانک ها همه رها شده اند، منابع مردم 
را جمع می کنند و به آن ها هیچ تسهیلاتی نمی دهند، 
در خدمــت تولید نیســتند. برای تولید تســهیلات 
نمی دهند و تمام تســهیلات بانکی به نفع سفته بازی 

در کشور رفته است.
بابایی کارنامی افزود: مردم امروز پول شان را برای 

خرید دلار و ســکه می دهند. آقای بانک مرکزی شما 
باید برای این ها برنامه داشته باشید. مردم می خواهند 
بــرای یک بنگاه تولیدی وام بگیرند اما بانک مرکزی 
قفل کرده اســت و می گوید من به شــما تسهیلات 
نمی دهم. سیاست بد تیم اقتصادی دولت مخصوصا 

بانک مرکزی، کشور را به تورم رسانده است.
وی درخصــوص این که بارهــا مجلس درباره 
معیشت و اقتصاد مردم با دولتی ها جلسات غیرعلنی 
و علنــی برگزار کرد و امروز باتوجه به شــرایطی که 
کشــور دارد چگونه اقدام خواهد کرد، آیا ابزاری در 
دست دارد که سروســامانی به اوضاع بدهد، گفت: 
حتما باید ورود کنیم. اگر مشاهده کنیم بانک مرکزی 
و وزارت اقتصاد نمی توانند ظرف یک ماه مشکلات 
را حل کنند، نمایندگان درخواست استیضاح و سوال 
خواهنــد کرد و ابزارهای جدی خودشــان را به کار 

می گیرند.
این نماینده مجلس شــورای اسلامی با تاکید بر 
این که مجلس راهکارهای خــودش را دارد، باید به 

حرف مجلس گوش کنند و فقط حرف خودشــان را 
نزنند، بیان کرد: مســئولان حرف احساسی نزنند. به 
اصول اقتصادی کشــور و دنیا پایبند باشــند. به طور 
نمونه همین کشــور بغل دســت ما »روسیه« امروز 
تحریم اســت و تحریم های بدتر از ما را دارد؛ تحریم 
داخلــی دارد، تحریــم بین المللــی و اروپایی دارد، 
تحریم های منطقه ای و کشــورهای منطقه را دارد اما 
قدرت پولی این کشــور بعــد از تحریم چند درصد 
افزایش پیدا کرده است، بالاخره  باید به تجربیات این 
کشورها نگاه کرد این که بانک مرکزی این کشور چه 
کاری انجام داده که ارزش پول ملی شان رشد داشته و 
تورم کنترل شده است، ما هم فقط نباید حرف بزنیم.

وی عنــوان کرد: بانک هــای خصوصی امروز 
چــه می کنند؟ ما یک ســاختاری در کشــور  به نام 
بانک خصوصی داریم و این تورم ها نشــأت گرفته 
از ایــن بانک ها اســت چراکه نه تنها تســهیلات به 
مردم نمی دهند بلکه پول  را به ســمت ســفته بازی و 

جریان های مافیای خودرو و طلا می برند.

سرویس سیاســی- رئیس کمیسیون عمران 
مجلس با اشــاره به اینکه مجلــس روی موضوع 
تفکیک وزارت راه و شهرســازی مصمم اســت، 
گفــت: دولت و رئیس جمهــور هم موافق این کار 

هستند.
محمدرضا رضایی کوچی با تاکید بر ضرورت 

تفکیک وزارت راه و شهرســازی، گفت: اعتقاد ما 
بر این اســت که تفکیک ایــن وزارتخانه به بهبود 

وضعیت راه و مسکن کشور کمک می کند.
وی بــا تاکید مجــدد بر اینکــه وزارت راه 
و شهرســازی باید تفکیک شــود، اظهار داشت: 
مجموعه بزرگ مســکن و حمل و نقل اصلًا از یک 
جنس نیســتند و بســیاری از اوقات نزدیک کردن 
این دو مجموعه به یکدیگر باعث می شود انرژی ها 

هدر برود و به جایی هم نمی رسد.
رئیــس کمیســیون عمران مجلس شــورای 
اســلامی تصریح کرد: مــا روی موضوع تفکیک 
وزارت راه و شهرســازی مصمم هســتیم، رئیس 
جمهور و رئیس مجلس شــورای اسلامی هم این 
موضوع را قبول دارند و موافق تفکیک وزارت راه 

و شهرسازی هستند.
نماینده مردم جهرم در مجلس شورای اسلامی 
با اشاره به اینکه سه ماه پیش طرح تفکیک وزارت 
راه و شهرسازی را به هیئت رئیسه مجلس شورای 
اســلامی ارائه دادیم، متذکر شــد: با توجه به اینکه 
وزیر راه و شهرســازی تغییر کرد، منتظریم که وی 

زودتر این موضوع را عملیاتی کند.

رضایــی کوچی ادامه داد: اگر هر دو مجموعه 
راه و شهرســازی همچنان در کنار یکدیگر باشند، 
آســیب جدی به حوزه مسکن و حمل و نقل وارد 
می شــود. مجموعه وزارت راه و شهرسازی بسیار 
ســنگین است و باید برای موفقیت در حوزه حمل 
و نقل و مسکن، دو وزارتخانه مستقل برای این دو 

بخش داشته باشیم.
رئیــس کمیســیون عمران مجلس شــورای 
اســلامی گفت: تفکیک وزارت راه و شهرســازی 
عملًا در اســتان ها انجام شده است، به این معنا که 
حوزه مســکن در یک جــا و حمل و نقل در جای 
دیگری اســت و در استان ها عملًا این دو بخش از 

هم جدا هستند.
وی اظهــار داشــت: بــا جزئیاتــی مختصر 
می توانیم این تفکیک را انجام دهیم و فقط مســئله 
مهم اراده کردن است و نه هزینه ای دارد و نه وقت 
می برد. دولت موافق اســت و با وزیر جدید راه و 
شهرسازی هم صحبت کردیم مخالفتی نکرد. ما باز 
هم پیگیری خواهیم کرد چرا که تفکیک وزارت راه 
و شهرســازی به صلاح کشور است و باید این کار 

انجام شود.

سرویس سیاسی- محمــود بهمنی، رئیس 
اســبق بانک مرکزی ،معتقد اســت راهکارهای 
مقطعــی و موقت در راســتای کنترل قیمت ارز 

راهگشای و تاثیرگذار نیست.
محمود بهمنی در خصوص عوامل افزایش 
نرخ ارز با توجه به تجارب گذشته در گفت وگو 
با »فــردا« گفت: ما باید در موضوع افزایش نرخ 
ارز به دو نکته توجه جدی داشــته باشیم. مسئله 
اول این است که با توجه به تحریم ها لازم است  
واریز ارز را به درســتی کنترل کنم و در مســیر 

به حداقل رســاندن واردات کالا گام برداریم. در 
موضوع کنترل واردات اولا لازم اســت از ورود 
کالاهای لوکس و غیر ضروری جلوگیری شود و 
دوم اینکه با توجه به توانمندی های حوزه تولید 
ورود کالای مشــابه خارجی را در زمانی که می 
توانیم از تولید داخل استفاده کنیم متوقف سازیم. 
در واقع جلوگیری از واردات غیر ضروری یکی 
از راهکارهــای مهــم و تاثیرگذار در این بخش 

است«.
بهمنی همچنین بیان کرد: »تجربه گذشته به 
خوبی نشان داده که کنترل میزان عرضه و تقاضا 
در بازار راهکار اصلی در مهار قیمت ارز اســت. 
گاهی باید جلوی فروش ارز گرفته شــود و در 
واقع تنها مشــتریان واقعی بتوانند ارز مورد نیاز 
خودشــان را تهیه کنند. اینکه به طور مثال اجازه 
بدهیم هر فرد با داشتن کارت ملی بدون نیاز و به 
صورت غیر ضروری نســبت به خرید ارز اقدام 
کند بدون تردید روش نادرســتی است. از سوی 
دیگــر در بخش کالای قاچــاق هم قطعا عوامل 
این حوزه ارز مورد نیاز خودشان را از بازار آزاد 
تهیه می کنند و به این بخش آســیب جدی وارد 

می سازند.«.
رئیس اســبق بانــک مرکزی با اشــاره به 
فضــای روانی جامعه در هنــگام افزایش قیمت 
ارز کــه موجب افزایش تقاضا و عدم تناســب 

عرضه و تقاضا در بازار می شــود، تصریح کرد: 
»اصلی ترین مسئله مهار هجومی است که به دلیل 
تراکم نقدینگی به این بخش وارد می شود. یکی 
از مشــکلات جدی ارز همین مسئله جو روانی 
جامعه اســت که باید به درستی مهار شود. نباید 
ثروت و سرمایه کشور در حوزه های کاذبی مثل 
ارز، ســکه و یا مسکن ســرمایه گذاری شود آن 
هم در شرایطی که بانک های ما با سودی که می 
دهند امکان جذب سرمایه را ندارند و فضا برای 
ورود سرمایه به این حوزه ها ایجاد می شود. در 
هیچ کشوری ارز در معرض فروش مستقیم قرار 
نمی گیرد و لازم اســت جلــوی این کار گرفته 
شود و محدودیت های مشخصی به وجود بیاید 
تا از ارز برای واردات ضروری و کالای اساســی 

استفاده شود«.
بهمنی در پایان گفت: »راه حل موضوع ارز 
دشــوار یا دور از دسترس نیســت. راهکار این 
اســت که استراتژی مشــخص و هدفمندی در 
این بخش داشــته باشیم و البته به هیچ وجه هم 
نمی توان به راهکارهای تصنعی و موقت امیدوار 
بــود چرا که روش های موقت در طولانی مدت 
اثرگذار نیســتند. امکان کنتــرل این بازار وجود 
دارد مشروط بر اینکه برنامه های هدفمند در این 
حوزه با دقت اجرا شــود و نظارت کافی و دقیق 

در این بخش وجود داشته باشد«

یک نماینده مجلس گفت: بانک ها همه رها شده اند، منابع مردم را جمع می کنند و به آن ها هیچ تسهیلاتی نمی دهند، در خدمت تولید نیستند. برای تولید تسهیلات 
نمی دهند و تمام تسهیلات بانکی به نفع سفته بازی در کشور رفته است.

سرویس سیاسی- نماینده مردم تهران 
در مجلس شــورای اسلامی گفت: مطالبه 
اصلی مردم رفع مشکلات اقتصادی است 
و مســئولان باید همت کنند و مشــکلات 

معیشتی مردم را حل کنند.
  ســید علی یــزدی خواه ؛ بــا تاکید 
بر ضــرورت رفع مشــکلات معیشــتی 
مردم، اظهار داشــت: بر اســاس آخرین 
نظرسنجی ها، مشکل اصلی مردم بحث های 
معیشــتی مانند وضعیت نامناسب مسکن، 

بورس و تورم شدید است و مطالبه اصلی مردم رفع این مشکلات است.
وی تاکیــد کــرد: موضــوع اصلــی مــردم ما بــه هیچ وجــه انجام 
اصلاحــات در زمینــه حجاب نیســت، میزان حجاب در ســطح جامعه را 
 بایــد به صورت دقیق دید، چرا که بســیاری از مردم مــا متدین و باحجاب 

هستند.
نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: دشمنان فقط 
عده ای خاص از مردم ما را می بینند و می خواهند صورت مسئله را پاک کنند. 

به هیچ وجه دغدغه مردم ما اصلاحات در زمینه حجاب نیست.
عضو کمیســیون فرهنگی مجلس شــورای اسلامی اظهار داشت: مردم 
مــا نجابت خود را در عدم همراهی با آشــوبگران نشــان دادند و گفتند که 
مســئله ما اصلاحات در زمینه حجاب نیســت و اگر مسئله آنان اصلاحات 
در ایــن زمینه بود، با آشــوبگران همراهی می کردنــد. عدم همراهی مردم با 
 آشوبگران نشانه آن است که جنس موضوعات و مطالبات مردم چیز دیگری 

است.
یزدی خــواه با بیــان اینکه مــردم می دانند کــه باید از مبــادی دیگر 
مطالبات خود را پیگیری کنند، گفت: وظایف مســئولان از قبل ســنگین تر 
 شــده اســت. آنان باید همت کنند و مشــکلات معیشــتی مــردم را حل 

کنند.
وی بیان کرد: البته فشــار دشمنان خارجی هم وجود دارد و هدف آنان 
از فشــار بر کشورمان آن است که نگذارند دولت از چنین دل مشغولی هایی 
آســوده شود. آنان هرازچندگاهی آشوب و توطئه ای را تدارک می بینند و آن 
را در شــبکه های اجتماعی و رســانه های خود بازنشر می دهند تا بگویند که 

مسئله مردم ما همین موارد است، اما اینگونه نیست.

ســرویس سیاســی- ســخنگوی 
کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس شورای 
اســلامی با تاکید بر اینکه اگر در کشور در 
خصوص مسأله آب همراهی وجود نداشته 
باشد در آینده با بحران آب مواجه خواهیم 
بــود، گفت: در مجلس پیگیر هســتیم تا با 
پیش بینــی هدف هایی در قانــون بودجه 
ســالانه در این خصوص، دولت، وزارت 
نیرو و دســتگاه های مربوطه را به حفاظت 
از آب های مرزی مکلف کنیم تا مشــکل 

آب برطرف شود.
کاظم دلخوش درباره وضعیت آب کشــور و اقدامات انجام شده جهت 
جلوگیری از وقوع بحران آب اظهار کرد: در این زمینه کارگروهی در مجلس 
با حضور متخصصان امر در سطح کشور و کسانی که قبلا در کشور مسئولیت 
داشــته اند، تشکیل داده ایم و یک ماده قانونی نیز جهت قرار گرفتن در قانون 

برنامه کشور تهیه کرده ایم.
وی بــا بیان اینکه »به دنبال حفاظت از آب های مرزی هســتیم«، افزود: 
متاسفانه کشــورهای همسایه از آب های مرزی به نفع خود استفاده کرده اند 
و مــا از ایــن موضوع غافل مانده ایم؛ در این زمینه به وزارت خانه های نیرو و 

خارجی نیز تذکراتی داده ایم.
این نماینده مجلس در پایان با تاکید بر اینکه مسئله آب قابل حل است، 
گفت: در مجلس پیگیر هســتیم تا با پیش بینــی هدف هایی در قانون بودجه 
ســالانه در این خصوص، دولت، وزارت نیرو و دســتگاه های مربوطه را به 
حفاظت از آب های مرزی مکلف کنیم تا مشــکل آب برطرف شود. معتقدم 
اگر در کشــور در خصوص مسأله آب همراهی وجود نداشته باشد در آینده 

با بحران آب مواجه خواهیم بود.

سرویس سیاســی-عضو کمیسیون 
برنامه و بودجه مجلس با اشــاره به اینکه 
بحث اســتیضاح وزیر اقتصاد در مجلس 
مطــرح و در مرحلــه جمــع آوری امضا 
اســت، گفت: بــه هیچ وجــه قابل قبول 
 نیست که قیمت ارز این گونه افزایش پیدا 

کند.
مجتبی رضاخواه ، با اشاره به افزایش 
شــدید نرخ ارز، اظهار داشــت: موضوع 
افزایــش قیمــت ارز در دو کمیســیون 
اقتصــادی و برنامــه و بودجه مجلس در 

حال پیگیری است.
وی بیــان کرد: به طور کلی افزایش قیمت ارز قابل قبول نیســت، چرا 
که طبق گفته دولت، در ســال جاری میزان دسترســی به وصول ارز ناشی از 

محصولات مختلف از جمله نفت افزایش پیدا کرده است.
نماینــده مردم تهران در مجلس شــورای اســلامی تصریــح کرد: در 
شــرایطی که نسبت به ســال های گذشته ارز بیشــتری قابل وصول است، 
بــه هیــچ وجــه قابل قبول نیســت که قیمــت ارز این گونــه افزایش پیدا 
 کنــد. طبیعتــاً این موضوع بــه ناکارآمدی بانک مرکــزی و وزارت اقتصاد 

بازمی گردد.
رضاخواه تصریح کرد: اگر این شرایط کنترل نشود و قیمت ارز به قیمت 
دو ماه گذشته برنگردد، موضوع استیضاح سید احسان خاندوزی، وزیر امور 
اقتصــادی و دارایی بــه صورت جدی در دســتور کار مجلس قرار خواهد 
گرفت. همین الان هم بحث استیضاح وزیر اقتصاد در مجلس مطرح است و 

در مرحله جمع آوری امضا است.
عضو کمیســیون برنامــه و بودجه مجلس شــورای اســلامی با بیان 
اینکــه تغییــرات در دولت ضروری اســت، گفت: ما چندیــن بار راجع به 
عملکــرد رئیس بانک مرکزی تذکر دادیم، اما متأســفانه علیرغم وعده های 
مختلف برای کنترل قیمت ارز، همچنان شــاهد افزایش قیمت ارز هســتیم. 
بنابرایــن رئیس بانک مرکزی حتماً باید برکنار شــود و به نظر می آید دولت 
 هــم کم کم به این نتیجه رســیده اســت که نیاز به تغییراتــی در این حوزه 

دارد.

یزدی خواه نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی:

مسئولان مشکلات معیشتی را رفع کنند

دلخوش  سخنگوی کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس شورای اسلامی:

مجلس به دنبال ایجاد تکالیفی برای دولت 
در زمینه حفاظت از آب های مرزی است

رضاخواه عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس:

تغییرات در دولت ضروری است

بدپوششی های نامتعارف

دستگیر شدند

استیضاح وزیر ورزش 

درد دارد

»روضه« تعطیل شد

»ایران اینترنشنال« 

پلکانی است

قیمت های عجیب و غریب 

کشت و کشتار 

کوتاه نمی آید

اخبار ویژه ...

وزیر کشور با بیان اینکه اکثریت بانوان ایرانی مقید به رعایت عفاف و حجاب 
هستند، اظهار کرد: عفاف و حجاب، بخش جدایی ناپذیری از هویت و فرهنگ 
زنان ایران اســت. احمد وحیدی گفت: مواجهه با بدپوششــی های نامتعارف و 
عدول هنجارشکنانه از حجاب که یک ارزش دینی و ملی است، الزام قانونی دارد 
که در چارچوب قوانین و با روش های مناسب به عنوان مکمل اقدامات فرهنگ 
ساز صورت می گیرد. وی خاطرنشان کرد: تلاش دشمنان فرامرزی برای مقابله با 
حجاب و عفاف، تلاش برای محروم کردن مردم از این سرمایه گرانبهاست. وزیر 
کشور تاکید کرد: در کنار وظیفه همگانی در ترویج عفاف و حجاب دستگاه ها نیز 

باید ماموریت خود را در این موضوع انجام دهند.

در اقدام عملیاتی مشترک وزارت اطلاعات، سپاه و فراجا دو عامل دخیل در 
حادثه تروریستی آبان ماه شهرستان ایذه دستگیر و دو تن دیگر کشته شدند. صادق 
جعفری چگنی دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان خوزستان اظهار کرد: طی 
اقدام عملیاتی مشترک وزارت اطلاعات، سپاه و فراجا ۴ تن از عوامل دخیل در 
حادثه تروریستی آبان ماه شهرستان ایذه از جمله دو نفر از عناصر اصلی مسلح این 
اغتشاشات مورد ضربه قرار گرفتند. وی ادامه داد: در این درگیری مسلحانه دو تن 
از متهمین دستگیر و دو تن کشته شدند. در حمله تروریستی ایذه در ۲۵ آبان ماه 

هفت تن به شهادت رسیدند و تعدادی نیز مجروح شدند.

استیضاح وزیر ورزش در مجلس شورای اسلامی به بیش ۵۰ امضا رسیده 
است. استیضاح حمید سجادی وزیر ورزش در مجلس شورای اسلامی به بیش 
۵۰ امضا رسیده است، در حالی که طبق گفته متولیان این استیضاح، این امضا ها در 
حال افزایش است. پیش از این وزیر ورزش از مجلس شورای اسلامی به علت 

اقناع نشدن نمایندگان از پاسخ های وی، کارت زرد دریافت کرده بود.

معاون هماهنگ کننده سپاه با بیان اینکه کنار گذاشتن ارز ترجیحی، اقدامی 
بسیار بزرگ و مهم بود، گفت: جراحی اقتصادی درد دارد و مانند داروی تلخی 
ناخوشایند است، اما می توان گرانی های ناشی از آن را با تولید داخلی جبران کرد.

حمید علیمی از تعطیلی روضه هایش در اصفهان و قم به دلیل مشــکلات 
امنیتی خبر داد. حمید علیمی مداح در صفحه اینســتاگرام خود مدعی شــد، در 
تماسی اعلام شده که جلسه روضه وی به دلیل »مشکل امنیتی« کنسل شده است. 
علیمی نوشته است: عصر شهادت حضرت زهرا )س( در تماس تلفنی با مسئولان 
حسینیه اعلام شد: روضه به دلیل »مشکل امنیتی« کنسل است! در تماس با چند 
مسئول دلسوز پیگیر شدم. نتیجه این شد که فرمودند: امشب مراسم برگزار بشه، 
ولی دیگه اصفهان نمیشــه روضه داشــته باشی! وی در ادامه نوشته است: اطلاع 
دادند که اجازه روضه گرفتن در اصفهان را ندارم! اخیرا هم در شهر مقدس قم دو 
جلسه کنسل شد. دلیلش ظاهرا به خاطر توییت های این مدت است. علیمی در 
پایان نوشــته است: برای همه مردم وطنم در این روز ها از درگاه الهی دلی آرام و 

روزگاری بی دغدغه را آرزومندم. یاعلی مدد.

ســخنگوی اقتصادی دولت در پاسخ به پرسشی درباره تاثیر اغتشاشات بر 
افزایش نرخ ارز هم توضیح داد: در دولت به جمع بندی رسیده ایم که بخش زیادی 
از نیازهای حواله ارز کشور هم اکنون در سامانه نیما تأمین می شود. البته بخش کمی 
از تقاضای غیررسمی برای اسکناس وجود دارد که ده ها برابر کوچکتر از حجم 
حواله است. برخی حوادث در ماه های قبل در خیابان رخ داد و آن را در ادامه به 
فضای اقتصاد کشــور کشاندند و رسانه های معاند مانند ایران اینترنشنال هم به 
وضوح سعی می کند به این فضا دامن بزنند تا افزایش تقاضا و خروج ارز از کشور 
تشدید شود. در این بین رسانه ها باید برای آرامش و شفافیت فصل کمک کنند.

رئیس ســازمان اداری و اســتخدامی کشور گفت: پیشنهاد افزایش حقوق 
کارمندان را در ۱۷ بند متناسب با دستور رئیس جمهور در عادلانه سازی حقوق 
آماده و در دولت مطرح کردیم. در موضوع حقوق کارمندان طی سال آینده افزایشی 
اجرایی خواهد شد که موجب تورم نشود، زیرا افزایش نرخ تورم خط قرمز دولت 
است. افزایش حقوق پلکانی است و سه سناریو برای افزایش حقوق کارمندان در 
نظر گرفته ایم؛ سناریو اول این است که دستمزد همه کارکنان ۲۰ درصد افزایش 
یابد و سناریو دیگر این که متناسب با دهک های درآمدی در کارکنان دولت عدد 
ثابت را برای کارمندان در نظر بگیریم؛ طبق رقمی که در آذرماه اعلام شــد. وی 
افــزود: می خواهیم مجموع ایــن رقم با توجه به درآمدهای دولت از ۲۰ درصد 
افزایش نیابد؛ اما از سوی دیگر توزیع حقوق را به نفع افرادی که درآمد کمتری 

دارند تغییر دهیم.

سید رضا فاطمی امین در آیین افتتاحیه بیست و دومین نمایشگاه بین المللی 
صنعت لوازم خانگی در مورد قیمت لوازم خانگی، اظهار کرد: در چند ماه اخیر، 
شاهد ثبات قیمت در بازار لوازم خانگی بودیم و از افزایش قیمت های عجیب و 
غریب گذشته خبری نیست. وزیر صمت افزود: کاهش قیمت ها و هزینه ها نیز به 
افزایش تولید برمی گردد. در ماه های گذشته شاهد بودیم برخی واحدها با کاهش 
قیمت ها فروش خود را بالا بردند و در مجموع ســود کردند. فاطمی امین تاکید 
کرد: به نظر می رســد در این صنعت هنوز هم جای کار برای کاهش قیمت ها با 
افزایش بهره وری وجود داشــته باشد، اما اوضاع کنونی قیمت های آن که همراه 
با ثبات است، راضی کننده است. وی تصریح کرد: تلاش ما این است که کمک 
کنیم تا حد امکان مصارف ارزی این صنعت بابت واردات اجزا و قطعات تأمین 

شود تا تأثیر پذیری آن از التهابات ارزی به حداقل برسد.

مهــدی باقری، عضو ناظر مجلس شــورای اســلامی در کارگروه تعیین 
مصادیق محتوای مجرمانه رایانه ای با تاکید بر اینکه قصد اداره کنندگان اینستاگرام 
و واتساپ این بود که در کشور اغتشاش شود و ناامنی و نا آرامی و کشت و کشتار 
راه بیفتد، اظهار کرد: به عنوان یک شهروند ایرانی معتقدم که اگر این دو نرم افزار 
متنبه شده باشند و بخواهند به کشور بیایند و به صورت قانونی در کشور ما فعالیت 
کنند، ابتدا باید تمام خسارات را پرداخت کنند؛ چراکه آنها در اتفاقات اخیر هم 

مشارکت و هم معاونت داشتند و باید طبق قوانین بین المللی خسارت بدهند.

عباس کعبی نماینده خوزســتان در مجلس خبرگان رهبری، در جلســه 
سخنرانی جهاد تبیین شهرستان بندر امام خمینی)ره( با اشاره به بحث حجاب 
و عفاف و سیاست های نظام در این باره گفت: حجاب و عفاف خط قرمز نظام 
اســلامی است؛ زیرا حجاب از ضروریات دین اسلام است و نظام اسلامی به 
هیچ وجه از مســئله حجاب و عفاف و غیرت زن ایرانی کوتاه نمی آید. عضو 
جامعه مدرســین حوزه علمیه قم افزود: برنامه نظام اســلامی برای حجاب و 
عفاف این اســت که به لطف الهی نهادهایی مشــخص با قاطعیت براســاس 
مصوبــات مراجع عالی نظام، قانون حجاب و عفاف را در کشــور اجرایی و 

عملیاتی خواهند کرد.

 بانک هــا همــه رها شــده اند، منابع مــردم را جمــع می کنند و بــه آن ها هیچ 
تســهیلاتی نمی دهنــد، در خدمــت تولید نیســتند. بــرای تولید تســهیلات 
نمی دهند و تمام تســهیلات بانکی به نفع ســفته بازی در کشــور رفته اســت.
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